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oRSZnGGVŰLÉSI krtPVISKLŐ

írásbeli választ iffénvlő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök úr !

Az Alaptörvény 7, cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrö l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtan i
Lázár Jánoshoz, a Miniszterelnökséget vezető miniszterhez

„Meddig titkolózik még? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajnos immár negyedik alkalommal kell emlékeztetni Miniszter Urat, hogy törvényi
kötelezettsége érdemben megválaszolni az országgy űlési képviselők kérdéseit. Különösen
sajnálatos, hogy kifejezetten szakmai tartalmú kérdésekre nem hajlandó vagy talán nem tud
értékelhető választ adni .

Az érdemi válasz reményében ismételten felteszem kérdéseimet.

Ön mint a Miniszterelnökséget vezető államtitkár 2013. március 22-23-án Svájcban, 2013 .
július 26-27-én Olaszországban valamint Angliában hivatalos úton járt . Ezekrő l az utakról Ön
azt nyilatkozta, hogy azokról bővebb információk nem adhatók, mert azok részben az
Információs Hivatallal kapcsolatos utak voltak . Kérem Miniszter urat, szíveskedjen ezekke l
az utazásokkal összefüggésben válaszolni a következ ő kérdésekre .

1.) Az utazások programja és tartalma előre tervezett volt-e ?

2.) Az utazások célja, a megszervezésük körülményei, a tárgyalások tematikája el őzetesen
minősített adat volt-e? Ha igen, kérem, jelölje meg a min ősítés szintjét és ponto s
idejét !

3.) Az utazások során keletkeztek-e minősített adatok, illetve nemzetbiztonság i
szempontból érzékeny információk? Ha igen, kérem, jelölje meg min ősítés szintjét é s
pontos idejét !

4.) Ha az utazások célja, a megszervezésük körülményei, a tárgyalások tematikáj a
előzetesen minősített adat volt, bevonták-e az utazások szervezésébe az illetéke s
polgári nemzetbiztonsági szervet? Ha nem, miért nem került erre sor?

1



07/11 2014 P . 13:46 FAX +36 1 441 5900 MSZP GAZD . KABINET

	

®OOO/OO O

5.) Ha az első ilyen jellegű utazás szervezésénél esetlegesen hiba történt és nem került so r
az illetékes polgári nemzetbiztonsági szerv bevonására, akkor a második és harmadi k
utazást miért ugyanabban a formában szervezték, és hajtották végre?

6.) Az utazások során folytatott tárgyalásokról készült jelentések minősítettek-e? Ha igen,
kérem, jelölje meg a minősítés szintjét és pontos idejét !

Kérem, a három utazás esetében külön-külön válaszoljon minden feltett kérdésre !

Budapest, 2014. november 7 .

L

Demeter Márta

országgyűlési képviselő
(MSZP)
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